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Днес 20.01.2020 г. от 18.30 часа в детската градина се проведе заседание на 
новоизбраните членове на обществения съвет към ДГ №15 „Слънце". 

Присъстваха 11 души - четерима редовни и четирима резервни членове на ОС, Анна 
Йорданова - директор на ДГ №15 и Кера Лукова - протоколист, ст. учител в ДГ №15. 

Дневен ред: 
1.Избор на председател на Обществен съвет към ДГ №15 „Слънце" 
2.Организационни въпроси. 

Разисквания 

По първа точка от дневния ред госпожа Дима Делчева предложи Иванка Сакутова да 
бъде избрана за председател на ОС, защото е била председател и до сега и познава 
паботата. Всички единодушно се обединиха около това предложение. 

Гласували: „за"-8; „въздържали се" - 1; „против" - няма 

По втора точка от дневния ред госпожа Сакутова предложи следващото заседание да 
е на следващият ден, ако някой няма ангажименти. Останалите членове приеха 
предложението. 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 18.50часа. 

Протоколист: 

Кера Лукова 


